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是否需要先将LTO磁带数据还原到ONTAP才能解锁SnapLock？

适用场景适用场景

• ONTAP 9
• SnapLock

• 一次写入、多次读取(WORM)

• 将服务器数据备份到SnapLock卷、然后将其存储在LTO磁带上。

问题解答问题解答

• 不需要、不需要先将LTO磁带数据还原到ONTAP即可解除SnapLock锁定。

• SnapLock卷下的数据为WORM类型、但如果存储在LTO磁带上、则可以将其作为常规数据直接还原到服务器
管理的磁盘。

'NetApp provides no representations or warranties regarding the accuracy or reliability or serviceability of any information or recommendations
provided in this publication or with respect to any results that may be obtained by the use of the information or observance of any recommendations
provided herein. The information in this document is distributed AS IS and the use of this information or the implementation of any recommendations or
techniques herein is a customers responsibility and depends on the customers ability to evaluate and integrate them into the customers operational
environment. This document and the information contained herein may be used solely in connection with the NetApp products discussed in this
document.'
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